
16-01-2024 19:30 - Spreidingswet asielopvang komt er: genoeg steun in Eerste Kamer

https://www.nu.nl/politiek/6298043/spreidingswet-asielopvang-komt-er-genoeg-steun-in-eerste-

kamer.html

16-01-2024 19:55-• Ik zag hem, dank voor het delen!

10:35-m

https://www.eerstekamer.nl/nieuws/20240116/petitie_spreidingswet_aangeboden

N.a.v. deze petitie een persvraag/vraag van een inwoner of Nijkerk medeondertekenaar is van de petitie om

de spreidingswet aan te nemen.

17-01-2024 10:36 -•Wie weet meer?

22-01-2024 09:11 -•:Spreidingswet: gemeente Nijkerk moet volgend jaar plek maken voor

279 asielzoekers

https://www.destentor.nl/nijkerk/spreidingswet-gemeente-nijkerk-moet-volgend-jaar-plek-maken-voor-

279-asielzoekers~a5495825/

22-01-2024 09:18 -•: Ik denk dat het goed is om hier wel even over te hebben in relatie tot

het stuk wat er nu ligt met een aantal van 160 personen

22-01-2024 09:55•Dat is wel heel veel meer! Hoe kan dat? Ja, ik kan het gewoon

toevoegen. Er staat nu al in dat de aanvragen elk halfjaar worden geactualiseerd. Maar we moeten eigenlijk

wel een uitleg hebben bij waarom nu ineens zoveel hoger

22-01-2024 09:57-• Dat is wel een groot verschil tov PRT waar al gehandeld wordt naar de

spreidingswet

Zal ik de vraag uitzetten bij de coördinator van de PRT wat zijn antwoord is

22-01-2024 10:02 -m: Waarschijnlijk heeft de Stentor gewoon het criteria gepakt die in de wet

zijn aangegeven. Altijd goed om dit even te vragen en anders zou mijn voorstel zijn om bij ons stuk een

disclaimer te zetten dat de aantallen kunnen wijzigen vanuit de spreidingswet.

22-01-2024 10:03 -m: Goeie•van de disclaimer.

22-01-2024 15:16_Hoi, startnotitie morgen in het•worden wij daar ook

verwacht?

22-01-2024 15:17 -mlk heb niets in de agenda staan.

22-01-2024 15:26_Ha, nee, dat snap ik, maar is het niet handig dat we erbij zijn om uit

eerste hand opmerkingen te horen en vragen te kunnen beantwoorden?

22-01-2024 15:28_Misschien even aan•vragen?

22-01-2024 15:55-•Vraag staat uit.

22-01-2024 18:41D•geeft aan dat aanwezigheid• en•wenselijk is.

22-01-202419:49Ok! Weet jij toevallig ook hoe laat het geagendeerd staat? Ik zit in

een training op het gemeentehuis, dan moet ik daar even uit

22-01-2024 19:55 -

22-01-2024 19:56 -

22-01-2024 19:56 -

22-01-2024 19:57 -

10.30 u.

Overigens kan ik tot 11 u.

Dit bericht is verwijderd

staat ook als aanwezige vermeld. Even afstemmen?

22-01-2024 20:071

22-01-2024 20:32-

de agenda. Ik vraag

volgt...

| Ok!

Er is even wat misverstand. Morgen tussen 10 en 11 u staat MIP op

uit te nodigen voor bespreken consultatienotitie. Tijdstip

22-01-2024 20:33 -

22-01-2024 20:50 -

22-01-2024 20:51 -

Excuses voor de 'ruis'

Oké check, dan ben ik er niet bij? Want heb iets anders staan

HH: Ja, je hoeft er niet bij te zijn. Informatie delen we na afloop 0



23-01-2024 13:28 	 	

I ook komt, kun jij dan? Of toch

•vraagt nu of ik om 14.20 uur in het college kom. Hij vraagt of

|? Ik weet niet wat er ondertussen is afgesproken?

23-01-2024 13:34 -

23-01-2024 13:36 -

zou komen. niet

niet meer. Ik heb morgen nog overleg met

23-01-2024 13:37 N

• gesproken en hij kan

: Ik heb bij angegeven dat ik tot 14.00 uur aanwezig ben. Da____

moet nog gepland worden over advies.

n dat Ulaarom vraagt of • er kan zijn? Heb net

23-01-2024 13:42-MRaad Westland wil niet meewerken aan spreidingswet: 'Geen draagvlak'

https://nos.nI/l/2505917

23-01-2024 13:42 -•Met•gesproken en proces afgestemd. • en ik gaan

naar college, ik lever startnotitie aan en hij regelt de consultatienotitie en collegeadvies

23-01-2024 13:55 -m check: Hij =m

23-01-2024 13:58 -m: Ja dat hebben we verleden week in de zitjes afgesproken. Dat is mijn rol

nog en da____ wordt het stokje verder overgenomen door jou-
M.b.t. vervolg plan van aanpak.

18:26mpwaren

tevreden met de startnotitie, nog een paar aanpassingen die ik door moet voeren. Moet zo weer door naar

een bijeenkomst, dus ik kan er nu niet op detail ingaan. Voor•van belang: in collegevoorstel moet

onder de paragraaf financiën de winstwaarschuwing komen te staan dat een en ander wordt uitgewerkt en

als dat financiële consequenties heeft dat we bij het college/raad terugkomen.

23-01-2024 18:42-m 2

23-01-2024 18:56-Hin kadernota

18:57_Yes

23-01-2024 18:58-•Dank voor jullie inzet!

23-01-2024 19:00-m: Er staat al een bedrag van 1.5 miljoen in de Mip als. Het gaat om

investeringen in Vastgoed e.d

23-01-2024 19:00-MDan wellicht dat ook even noemen. Het ging ook mn om personele

capaciteit, dat weet je natuurlijk nog niet zo lang we de uitgangspunten nog niet hebben en het pva nog niet

is gemaakt.

23-01-2024 19:16 -

23-01-2024 19:22 -

23-01-2024 19:22 -

collegevoorstel

23-01-2024 19:23 -

23-01-2024 19:23 -

23-01-2024 19:23 -

23-01-2024 20:39 -

23-01-2024 20:39 -

23-01-2024 20:40 -

23-01-2024 21:30-

23-01-2024 21:34-

24-01-2024 17:41 -

• • z'n verhaal moet dat afdekken toch?

: Was niet afdoende

• •: Mn de gemeentesecretaris wil zo'n winstwaarschuwing in het

: Je bent me net voor, dank je

Bi •: Zet hem op Ik zit klaar in de chat G[
• Kijken jullie ook mee? www.nijkerk.eu/meedenken

: Regelen we dat. Stem maar af waar nodig.

: Thnx.

Heb ook meegekeken

: Hoi, ik heb nog één kleine aanpassing van gekregen op de

aanbevelingen. Ik moet nu weg, dus ik voer hem morgenochtend vroeg door. Fijne avond!

24-01-2024 18:47-|

25-01-2024 10:35 I

• erin verwerkt!

25-01-2024 10:35 -

25-01-2024 10:43 -

: El

m: Definitieve startnotitie gemaild aan je met vragen aan



25-01-2024 10:48 -M In de landelijke bijeenkomst gisteren mbt de uitleg spreidingswet kwam

heel duidelijk navoren dat de gemeente dit jaar voor 1-11 een plan van aanpak hebben moeten schrijven.

Met name wat ze gaat doen om opvang voor de verschillende doelgroepen te realiseren.

Er zijn veel verschillende smaken van opvang mogelijk en de ene heeft meer voordelen dan de andere maar

het plan moet er komen.

Regionaal zal er ook een plan opgesteld worden door de PRT. Naast de gemeentelijke taken moet er in het

regionale plan ook helder worden hoe de verdeling er regionaal uit komt te zien.

25-01-2024 10:48-•Wellicht dus nog goed om de datum van 1-11 te noemen in de notitie

omdat we natuurlijk al spreken over een pva

25-01-2024 15:11-W:Hoe verliep het gesprek vanmiddag met de collega's?

25-01-2024 15:25Bogeen paar opmerkingen op de aanbevelingen: dat er

in de aanbevelingen niets staat over de rol van de raad, dat we moeten benoemen welke disciplines

betrokken worden en dat we ook goed gebruik moeten maken van de bestaande capaciteit die er is.

25-01-2024 15:26_Ze zijn geïnteresseerd en men herkende zich verder in het

geschetste beeld.

15:26-H0

25-01-2024 15:26 En ook positief over de aanpak van •.

25-01-2024 15:26 Goed om_ook aan deze groep toe te voegen?

25-01-2024 16:01-• Lijkt me verstanding!

29-01-2024 12:33 -•Er staat een afspraak noodopvang in mijn agenda maar er zit geen

ms teams link in. Kan iemand mij inbellen?

31-01-2024 09:36

31-01-2024 09:37

31-01-2024 09:45

: https://www.officielebekendmakingen.nl/

och 278 0

: Beste allemaal,

320.html0

Er zijn verder geen aanvullingen gekomen uit het college. Dus we passen de stukken aan zoals afgesproken

afgelopen maandag zie ook mail van gisteren. Dat heb ik zo afgesproken met

Ik heb net doorgestuurd de aantallen volgens spreidingswet via ontvangen. 278 plaatsen.

Vervolg proces.

Dinsdag 6 februari besluit college. Da____ evt nog de laatste puntjes op de I

De week er op openbaar. 13 februari.

Als ik weer alles in Djuma heb staan ontvangen jullie de laatste stukken van mij. Tot zover

31-01-2024 09:48-M:Ok, ik pas vandaag de startnotitie aan en maak deze week - uiterlijk

vrijdag - een persbericht en rond het evaluatie rapport dan ook af, zodat het klaar is als de stukken naar

buiten gaan.
	 	

09:49•k verwerk de

31-01-2024 10:26 -m:Dagl

Lukt het om dit donderdagmiddag af te ronden. Ik moet voor vrijdag de stukken in Djuma hebben staan voor

aanlevering college.

Ik hoop dat dit gaat lukken?

31-01-2024 10:41-5Ja, ik doe het vandaag of morgenochtend voor 10 uur

31-01-2024 10:55-• Fijn dank je wel, je mag het persbericht ook alvast naar•sturen.

Graag mij even in cc

07-02-2024 08:54-5Goedemorgen, heeft iemand al een terugkoppeling gehad van de

startnotitie gisteren in het college?

07-02-2024 09:13 -m: Ja ik bel je nog even

12-02-2024 12:32 Er zit geen link in de afspraak metm kan iemand mij inbellen?

12-02-2024 13:01-mWas niet nodig.

12-02-2024 13:02-MHaha, ja, daar ben ik inmiddels ook achter 0



14-02-2024 11:23 -"Hoi, de stukken zijn out in the open,B Volgende vraag: weten

we al wanneer de consultatie is? Er was sprake van dat we met de griffie zouden overleggen over het op een

andere manier invullen van de consultatie. Met het hele college erbij en dat het college ook zou kunnen

doorvragen. Wellicht op een andere locatie? Zou•dat niet nog bespreken in het college? Ik ben het

even kwijt. Maar als we iets willen moeten we ons nu wel snel tot de griffie wenden denk ik?

15-02-2024 10:57 5uWeet iemand al iets
17-02-2024 08:17_https://nijkerk.nieuws.nl/nieuws/195227renkema-
over-de-komst-van-het-azc-video/

11-03-2024 09:59 Goedemorgen, donderdag is de consultatie over de startnotitie. Is

er contact geweest met• heeft hij hier verder nog voorbereiding voor nodig? Ik ga natuurlijk sowieso

meeluisteren, of is het beter dat ik er fysiek bij ben? Is het handig om voor die gelegenheid weer een

appgroep te hebben waar•ook in zit?

11-03-2024 10:00-••en ik hebben vanmiddag stuurgroep. Lijkt me goed om dit

onderwerp ook met hem te bespreken. Ik ben donderdag bij de consultatie.

11-03-2024 10:00 -mStaat op de agenda!

10:01

11-03-2024 10:01"laat me maar weten of ik nog iets kan doen in de

voorbereiding en of het van toegevoegde waarde is als ik er in Nijkerk bij ben!

21-03-2024 10:41-• Goedemorgen

16 April kunnen we nota van uitgangspunten presenteren in het college

De week erop zouden we hem dan kunnen laten vaststellen.

23-03-2024 07:21 -WRR https://www.nijkerkerveen.org/acht-extra-statushouders-in-nijkerks-

hotel-ampt-van-nijkerk-en-later-nog-

meer/?fbclid=lwAR0aqrC7Sn7Kp09lxKSUsDFJ2QZwcqPMCwJEsWhWb0D8TpyvfDhWTYL0BXU

28-03-2024 14:54-•Notitie van uitgangspunten wordt 9 april van 16-17 u.

28-03-2024 14:54-mIn het college

28-03-2024 19:12-• https://www.telegraaf.nl/nieuws/888883538/nieuwe-noodkreet-van-der-

burg-10-000-asielplekken-tekort?utm_source=lg-stories&utm_medium=Social&utm_campaign=Feeding-

Telegraaf

29-03-2024 06:54 -mhttps://nos.nl/1/2514610
02-04-2024 16:555••reageren jullie nog op de concept nota van

uitgangspunten? Als we hem dinsdag 9 april in het college willen presenteren, moet het concept eerst nog

wel langs• en• dus de tijd dringt (een beetje)

02-04-2024 16:55-• ben nu aan het lezen 0

10-04-2024 09:37-••worden• ik verwacht in DT straks? Heb je indicatie

van de tijd

10-04-2024 09:38 Heb nog geen indicatie. Agenda moet omgegooid worden. Ik hou

jullie via deze app op de hoogte.

10-04-2024 10:05-•@• •, •: ik wil graag een wekelijks overleg met ons,

zodat we de sturing op het programma goed kunnen inrichten.

10-04-2024 10:10-mWordt rond 1145 u

10-04-2024 10:19-•Ga ik inplannen

10-04-2024 10:20-•@ •: heb al contact gehad met• Scheelt jou weer [2

10-04-2024 10:21-MHij heeft al twee namen voor ondersteuning asiel en spoor

statushouders.

10-04-2024 10:30 -•We hebben ook nog een actie met • richting kadernota. Wie

pakt dat op?

10-04-2024 14:45 -•Ik dus El



12-04-2024 15:46 -•Weet je ook wie?

12-04-2024 16:06-•JaVB eerder betrokken bij Oekraïners enm
Voor zover ik heb begrepen zou•Beiden zijn projectleider.

12-04-2024 16:20-mDank!

16:57 -ms voorstel om ons overleg van

woensdag te laten vervallen zodatMen ik samenmet_ col lege voorstel kunnen maken mbt

doorstroomlocatie statushouders. Die moet donderdag worden ingeleverd enmeeft ons zojuist

gevraagd deze woensdag einde dag op te sturen zodat ze vast akkoord kan geven

15-04-2024 17:05 -•Akkoord, vraagt wel wat aan communicatie in de organisatie ©.

Sommige projecten maken van de uitzondering de regel

15-04-2024 17:06 -•:Wat nemen we dan op in dit collegevoorstel op over

communicatie/participatie?

15-04-2024 17:07 -•En dan ook de RIB?

15-04-2024 17:20-• Ja misschien het overleg toch laten staan en dit direct samen oppakken?

15-04-2024 17:22-HCocreatie 13

15-04-2024 22:44-mmziemail brief crisisteam

16-04-2024 06:37-•Bekijk ik zodra ik op kantoor ben.

16-04-2024 17:54 -•College wil wekelijks met • in gesprek tijdens de benw

vergadering om ook de stuurgroep en prt overleggen voor te bereiden en de uitkomsten te bespreken. Kan

ook aan het secretariaat een overzicht van de data van de komende PRT's worden aangeleverd worden,

zodat het standaard op de agenda opgenomen kan worden?

16-04-2024 19:12 -•
16-04-2024 19:12-m2

18-04-2024 09:30 -•: Even een checkvraag: de stukken van het college van vanmiddag zijn toch

openbaar he? Vraag van bestuurssecretariaat. Ik zeg ja maar ga opeens twijfelen

18-04-2024 09:32 -m lijkt mij wel! —
18-04-202409:511 Toch nog ff vanuitSen vast ten overvloede 9 , gaat dit

om een RIB? Hebben jullie gedacht aan de interne en externe communicatie? Zit er een persbericht bij of in

elk geval een bericht op de website?

18-04-2024 09:59-• Nee bij nota van uitgangspunten zit een raadsvoorstel en college voorstel

(hoeft geen RIB)

Moet nog wel per

18-04-2024 10:13 : Ja lijkt me wel goed! Met name ook over het vervolg proces. Is idd

gekozen voor presenteren van lokaties door ons en daaro articiperen?

18-04-2024 19:51 - Allemaal bedankt en

vanavond met de hulp van mbok kunnen zorgen voor een mooie lay-out van de nota. Fijne avond en tot

over een week.

18-04-2024 19:52 -

18-04-2024 19:52 -

18-04-2024 20:32

Geeft ver______n voor de volgende stappen.

22-04-2024 12:02 -

: Fijne vakantie •
: Fijne vakantie •

gesproken:

#NAAM?

welverdiend, geniet ervan!

- Nota en raadsvoorstel zijn aangepast

- NoodbootSlat we dit over reces heen trekken

22-04-2024 12:02- Was het goed dat we pas donderdag over nota van uitgangspunten

gaan communiceren?

22-04-2024 12:03 Ja dat werd mijn volgende bericht haha

22-04-2024 12:03-•Ja, het is al wel zichtbaar voor raadsleden (of ze zijn op de hoogte) maar het

wordt sowiezo donderdag pas openbaar gemaakt

22-04-2024 12:03-• Dus dit gaat goed

Highlight



22-04-2024 12:04

22-04-2024 12:04 -

22-04-2024 12:11 -

22-04-2024 12:47 -

sorry 0

heb ik geïnformeerd.

, ging jÜ nog kijken of je • tijdelijk aan ons team kunt

toevoegen voor de participatie?

22-04-2024 12:48 -

22-04-2024 12:48 -

22-04-2024 12:49 -

22-04-2024 13:05 -

22-04-2024 13:06 -

22-04-2024 13:10 -

25-04-2024 12:41 -

Brieven

RIB

Zijn er allemaal nu uit

25-04-2024 12:41- •

25-04-2024 17:25 - •

25-04-2024 17:25 - •

25-04-2024 17:31- •

25-04-2024 17:38

: Ja heeft mij gebeld

: Afspraak samen plannen ?

: Met • bedoel jij? Ja, dat is goed

: Doen!

: Ik heb nog brief gevonden, die bruikbaar kan zijn. Zie mail.

• is op de hoogte om school los te trekken van het totale voorsel

: Persbericht

: Eerste belletjes van buren komen al 0

heeft

heeft

•verwijderd

Nijkerk toegevoegd

: Coa.nl/nl/vastgoed hier staat een lijstje

Nijkerk: yes

26-04-2024 07:35 -

voorlichter/medewerker voor bij de info avonden

in onze mindmap moet ook nog pers

26-04-2024 08:37 -
26-04-2024 12:21 1

- Nijkerk: Yes

•: Hallo, hebben we al een plek op de N-schijf waar we onze

documenten bewaren? Ik denk dat het handig is om een nieuwe map te hebben voor deze nieuwe fase? Dan

kan ik daar ook mapjes aanmaken voor communicatie en voor participatie.

- Nijkerk: volgens mij heeft26-04-2024 12:25

26-04-2024 12:25

vertrouwelijke stukken gaan komen?

iets toch?

- Nijkerk: Afgeschermde schijf of moet iedereen erbij kunnen? Als er

26-04-2024 12:321
26-04-2024 12:36 -

30-04-2024 10:16

die er weer uit, of ben ik abuis?

30-04-2024 10:42m
01-05-2024 10:41•
ziet er wat mij betreft goed uit .

:

Ik zou zeggen een afgeschermde schijf voor het projectteam?

: Ja ik ben daarmee bezig. Moet ff in conclaaf met iet. Doe ik vanmiddag

: Hoi, er stond toch zo een afspraak met de griffie in de agenda? Is

I Ja, ik was abuis!

: De offerte en pva van communicatiebureau binnen,

kijken jullie ook nog mee? Morgen is de bijeenkomst ook samen

met het participatiebureau. Het lijkt me niet handig om de offerte vanmet hen te delen, maar ze

moeten eigenlijk wel de insteek weten. Zullen we morgen vragen om aan het begin van de

bijeenkomst zijn aanpak kort toe te lichten? We zouden gisteren de offerte van het participatiebureau

krijgen, maar die heb ik nog niet gezien, of heb jij hem We zouden aan hen kunnen vragen om aan het

begin ook hun insteek toe te lichten en dan het gesprek op basis van die twee insteken verder voeren. Is dat

wat?

01-05-2024 11:00 - •

gaan morgrnochtend.

: Zeker, lijkt me goed om ook te energie te bekijken als we samen aan de slag

Vooral belangrijk dat ze elkaar aanvullen/versterken en niet in de weg gaan zitten.

De offerte ziet er goed uit, ik zal volgende week met

wellicht dat dit nog even langs DT moet

overleggen over het akkoord van de offertes,

01-05-2024 15:05 : Hoi, ik krijg de volgende persvragen van



01-05-2024 15:05 : - Is bij uw gemeente een verzoek gedaan voor de opvang van

asielzoekers op een of meerdere locaties van het Rijk?

- En, zo ja, voor welke locaties (gronden, gebouwen etc) in uw gemeente is een verzoek gedaan?

- Zo ja, op welke grond(en) en/of in welk gebouw(en) van het Rijk worden asielzoekers opgevangen?

01-05-2024 15:13 Nee mij ook niet bekend, volgens•hebben wij die gronden ook niet is

mijn informatie

01-05-2024 15:13 -

01-05-2024 15:15 -

- Nijkerk: Offerte komt voor 17 uur

| Voor zover ik weet hebben we zon verzoek niet gehad. Het betreft

specifiek de Rijksgronden!

01-05-2024 15:16 -

01-05-2024 15:49 -

: Idd, en •vertelde in PRT dat wij geen rijksgronden hebben

: Ok, dus ik kan 'veilig' aangeven dat bij onze gemeente dit verzoek

niet is gedaan? 1
01-05-2024 19:18 -m-Nijkerk: 0240501-WA0001.jpg (bestand bijgevoegd)

In putten gaan ze niet langs de raad M

02-05-2024 08:45_Toch goed om dit ook nog in het college aan te• En ook de

timing van de campagne. • sprak eerder zijn twijfel uit of we wel naar buiten moesten voordat de nota

van uitgangspunten in de raad is geweest. We koersen daar nu wel op.

02-05-2024 11:41"Hoi, we hebben het net niet meer afgestemd, maarM/L,

pakken jullie nog de afhandeling van de offertes op?

02-05-2024 11:54 -•Nijkerk: Uhm... even bedenken wat daarvoor allemaal te doen.

Maandag/dinsdag krijgen we een FCL ECL routenummer. Wie ondertekent de offerte?• als ambtelijk

opdrachtgever uit DT?

02-05-2024 12:00 -••stuurt ze door naar• voor akkoord als AO

02-05-2024 12:23 -•-Nijkerk:•: heblgesproken over 14 mei

in college een presentatie geven over mogelijke locaties voor asielzoekers.Mwil graag met jou die

presentatie doen.^^en • bereiden volgende week de presentatie voor. Op 13 mei om 11.30 uur

willen ze die graag met • afstemmen (m zit jij dan in het vliegtuig? Of ergens een moment om af te

stemmen?). Lijkt me goed als jij ook erbij kunt zijn• lukt dat?

02-05-2024 12:23-m- Nijkerk: Of 12.30 uur?

02-05-2024 12:25 Mag • van mij natuurlijk doen, maar moet dit niet gewoon vanuit

ons/mij?

02-05-2024 12:25 -

02-05-2024 12:36 -

02-05-2024 12:36 - : Maar dinsdag 14 ben ik inn huis

- Nijkerk: red jij het om tijdig ingevoerd te zijn?

kan dit ook heel goed 0

02-05-2024 12:51-MNijkerk: 14 mei gaat• proberen de presentatie tussen 14.30 -

16.00 uur te laten plaatsvinden. Past in de agenda's van •en_ En mogelijk ookmwant

die heeft bila's (gemakkelijker te verzetten

02-05-2024 13:09 -M
02-05-2024 13:12-H
02-05-2024 13:14 -•

02-05-2024 13:14 -•

02-05-2024 14:26 -•
ruimte om bij te sturen.

02-05-2024 14:26 -•
,

| hem dan door te sturen alvast.

02-05-2024 14:27 | •
02-05-2024 14:28-m
02-05-2024 14:31-m

02-05-2024 14:31-*

| Ha ha. Regie wat mij betreft bij Ik schuif dan wel graag aan.

- Nijkerk: Helemaal goed!!

- Nijkerk: Ik licht in

: Bij voorkeur al eerder afstemmen dan de 13e. Dat geeft ons nog wat

- Nijkerk: volgende week woensdag is de presentatie gereed. Ik vraag

|: 0

: We zitten volgende week inderdaad nog met een paar vrije dagen.

- Nijkerk: klopt

- Nijkerk: ik stem wel even af met" •



06-05-2024 11:13 M
college?

06-05-2024 12:06 -m
06-05-2024 14:23 -m

Mij niet om aan te haken

06-05-2024 14:24 -

is al bekend hoe laat we aan moeten schuiven morgen bij het

• Ja om 9.30 uur. De agendareeks staat al in onze agenda's

: Oké lukt

: Belangrijk: stick to the plan

Tijdlijn die we nu hebben moeten we echt aan vast houden, college moet daar echt in meegaan anders gaan

we het nooit halen

06-05-2024 16:48

06-05-2024 20:19 -

: We gaan ons best doen!

: Wat moeten we morgen in het college bespreken? Ik heb het

volgende lijstje gemaakt. Nog opmerkingen/aanvullingen?

Planning campagne en communicatie hierover met de raad.

Inhoud campagne:

Doel: bewustwording en oproep om mee te denken.

Vragenlijst (mogelijke locaties en vraag om aanvullende locaties en elementen die men belangrijk vindt in de

keuze).

Drie Inloopbijeenkomsten fysiek plus twee online bijeenkomsten.

Campagne met fotografie.

Filmpje metBen vlogs.

Huis aan huis krant.

Stavaza Bijeenkomst statushoud

06-05-2024 20:25 -

06-05-2024 20:48 -

06-05-2024 20:50 -

eigenlijk een stuurgroep vergadering houden tijdens college.

I Wanneer is volgende stuurgroep?

: Vwb locaties zoulvolgende week in college zitten. Sprak hem

a If uurtje bijpraten en

vandaag. Totaal afwegingskader krijgt hij nog niet volledig gevuld.

06-05-2024 20:52

06-05-2024 20:53

06-05-2024 20:53

07-05-2024 11:40

08-05-2024 13:53

23 mei as. Die van 9 mei is vervallen ivm Hemelvaart

Klopt. Dat gaf• ook al aan

Bmorgen terugkoppeling in ons overleg!

is met spoed op zoek naar kaartje Wallerstraat en

08-05-2024 13:55 - : Ik had hem al verteld dat ik dat vanmiddag zou doen na mijn overleggen.

08-05-2024 17:50 -Ra
leveren voor de campagne •
08-05-2024 17:55 -m

geagendeerd worden?

08-05-2024 18:05 _ ____

13-05-2024 18:09 -B

gaat zich ervoor inzetten om maandag het concept te

: Kan wat mij betreft in het bijpraat moment of moet dit nog apart

: Nee hoor, kunnen we meenemen in de presentatie.

: Naast wil ook input leveren voor tekst kadernota

mbt nieuwe Nijkerkers. Wellicht handig om dan ook mee te nemen? wil jij dit oppakken?

14-05-2024 10:28 -M

14-05-2024 10:34 _____

- Nijkerk: ging presentatie goed?

•: Ja, we moeten nu door naar de afspraak met de griffie! Ik heb

al even geappt, ik stuur even door wat ik hem heb geappt.

14-05-2024 10:3_ _____ : Het hartje ____ ___ ____ ____ ___ ___ _______ __ Ze gaan voor de

versie die jij vannacht hebt bedacht, en dan de persoon op de foto niet met het hart, maar gewoon een

mooi en indringend portret. ____ ____ __ ___ ____ ___________ _____ _et een verwijzing naar het verhaal van

de persoon op de foto in de onderstaande tekst, dat dan ook weer in de krant en andere uitingen naar

voren komt. ___ _____ ___ __ ___ __ ____ ____ ___ _____ _ Ik moet nu in een ander overleg, later even

bellen?



14-05-2024 10:35 mBemensing infobijeenkomsten is rond. Alleen voor 12 juni moeten

we een andere datum prikken

14-05-202410:47M •, kun jij tijd maken om de rib verder te brengen? In Djuma

zetten, collegevoorstel erbij en schriftelijke ronde college?

14-05-2024 10:59 -•Nijkerk: Zijn er op- of aanmerkingen op de RIB gekomen? Lag er al

een concept collegevoorstel?

14-05-2024 11:00-m-Nijkerk: Schriftelijke ronde college? Wanneer moet de RIB uit?

14-05-2024 11:00 -•- Nijkerk: Ik kan hem verder brengen, maar handig om dan even snel

te bellen als je zo tijd hebt. En dan ga ik niet naar werkgroep participatie.

14-05-2024 11:01_Alleen• heeft hem gezien en is akkoord. Er is nog geen

collegevoorstel, dat moet er nog bijgemaakt. Daarna schriftelijke ronde college. Deze week zsm uit. Ik stuur

de rib aan je door. Ik zit nu nog in overleg, probeer je zo nog even te bellen

14-05-2024 11:26 -

14-05-2024 11:26

14-05-2024 12:10 -

zijn vanwege andere verplichtingen

; Hebben ze ook een voorstel gedaan voor een andere datum?

: neee 13

: Ik kan morgen niet bij het afstemmingsoverleg Nieuwe Nijkerkers

14-05-2024 12:15 D : En ik zie nu ook dat ik niet bij het college volgende week kan zijn

(21 mei, toelichting op de bijeenkomsten). Maar ik denk dat

kan nemen, we bereiden het goed voor!

dan ook prima daarvoor de honneurs waar

15-05-2024 22:24- : Ik lees dat in het landelijke onderhandelaarsakkoord zou staan dat de

Spreidingswet wordt ingetrokken

15-05-2024 22:24-

15-05-2024 22:27 -

15-05-2024 22:27 -

15-05-2024 22:28 -

15-05-2024 22:28 -

15-05-2024 22:28

: El

: Ik kreeg net ook een appje van erover 0

: Een groot deel van de bodem onder onze boodschap weg

: Komt extra nieuws uitzending op npol nu

: Hoe gaan ze dan dit probleem oplossen?

: Mailtje

: Maargoed, eerst morgen maar even kijken

- Nijkerk: Waar haalt tijd vandaan om dat formatiegebeuren

15-05-2024 22:29 -

15-05-2024 22:29

15-05-2024 22:29 -

15-05-2024 22:31 -

door te lezen?

15-05-2024 22:32 -

16-05-2024 12:51 - : Vanavond 1800 college graag met ambtelijke ondersteuning

16-05-2024 12:595Ik kan er jammergenoeg niet bij zijn vanwege andere verplichtingen

16-05-2024 12:59-MEven voor de zekerheid, Rib ook niet uit toch?

16-05-2024 13:00 -mm Nee

16-05-2024 13:00 -m: Ik heb griffie gesproken.

16-05-2024 13:01-mIk ben er vanavond bij.

16-05-2024 13:05 -•Ik kan jammer genoeg ook niet aansluiten

WenWik stuur jullie zo nog even de tekst vd Kadernota toe die ook nog

aangepast moet worden na deze collegevergadering. Kunnen jullie dit dan oppakken?

: Ik stuur het niet door.16-05-2024 13:07 -

16-05-2024 13:40

16-05-2024 13:49 -

afzeggen.

heeft het ook al zelf naar jullie gestuurd

: Hoe ging het in het PRT vanochtend?



16-05-2024 13:54 -

16-05-2024 17:21

16-05-2024 17:23 - : Succes

: Het lukt mij ook niet om daar bij te zijn

: Succes straks in het college! Laten jullie weten hoe het ging?

en

17-05-2024 10:04 I | RIB ligt nu in concept bij we hebben van tevoren nog even

overleg met haar gehad en het er zitten nog wel wat haken en ogen aan wat we precies richting raad kunnen

doen, dus het leek ons handig als zij eerst nog even meeleest.

17-05-2024 10:05•
ik hem naar het college doe?

17-05-2024 10:05 •

willen jullie dan eerst ook nog even meelezen voordat

: Omg nu bedenk ik me dat er ook een collegevoorstel bij moet.

i, heb jij tijd om dat te maken? Ik bel je even I

17-05-2024 10:08 -

17-05-2024 10:10 -

17-05-2024 10:23

- Nijkerk: tijd vrijgemaakt.

: Zet maar in de app als het zo ver is

: Hejj, ik krijg de brief straks terug van ik pas hem aan, en stuur

hem dan aan jullie voor een laatste check. •, zou jij dan de brief willen aanpassen met evt. opmerkingen

van en en dan het collegevoorstel plus brief aan het college willen sturen voor akkoord? Ik weet

niet hoe laat ik terug ben, en dan lopen we geen vertraging op.

17-05-2024 10:24 - |, misschien ten overvloede, maar heb jij het

bestuurssecretariaat al ingelicht dat dit eraan komt?

17-05-2024 10:24 -

17-05-2024 10:24 -

17-05-2024 10:24 -

17-05-2024 10:24 -

•- Nijkerk: Yes

•- Nijkerk: Doe ik wel

: Nee

: Kan iemand dat doen?

Ben in overleg en vol aan het schakelen met ovdd en juristen

17-05-2024 10:25 -

17-05-2024 10:25

17-05-2024 10:25

- Nijkerk: Doe ik

biedt het net aan

17-05-2024 10:33 -

17-05-2024 10:35 -

17-05-2024 10:43

| Aah sterkte Zooo komt vast goed

: Geef maar seintje als het nodig is dat ik meedenk.

: Concept RIB zit in jullie mailbox. • gaat er dan mee verder. Ik

ben straks wel weer in de lucht maar weet niet hoe laat.

17-05-2024 10:43 -

17-05-2024 10:45 -

17-05-2024 11:02 -

17-05-2024 11:03 -

17-05-2024 11:07

- Nijkerk: yes, ook gesproken inmiddels dus alles lekker op 1 lijn

ook ong even iets nagevraagd.- Nijkerk: nee, ik had

: Zie iullie mailbox

17-05-2024 11:08 : Noe even vanuit de wachtkame

Op advies van • staat

het er nu wat afgezwakter in, omdat het college dit in principe niet kan vragen van de raad, omdat het

voorstel al is ingediend. Misschien kan

11:11Dr
dit in de begeleidende mail aan het college nog aangegeven?

: Dag allebei denk wel dat het kan

helpen om in de laatste alinea de vraag te stellen;

Gezien de recente ontwikkelen wil het college u als raad de vraag voor leggen of wij door kunnen gaan met

de uitvoering zoals gepland, of dat u raad hierin aanpassingen wil zien

Zoiets als vraag, kijk er nog even goed naar. Als we een dergelijke concrete vraag niet doen ben ik bang dat

we ook geen concreet antwoord krijgen

17-05-2024 11:11

overleggen of dit kan?

: Reactie zou je evt toch nog even met willen



17-05-2024 11:14

17-05-2024 11:14

17-05-2024 11:14-

17-05-2024 11:16 -

17-05-2024 11:24 -

: • zie reactie •

: Ben nu uit de lucht

- Nijkerk: ok

via WhatsApp, heb ik doorgestuurd

: Ik ben nu in de lucht., lees de brief zo

- Nijkerk: Nee, gaat niet mee akkoord. Er wordt al aanvullend

iets toegevoegd aan de agenda. Het is al vergaand. Deze vraag toevoegen gaat niet.

17-05-2024 11:24 -

17-05-2024 11:49 -

• - Nijkerk: ik informeer •

I Ik heb meegelezen met het collegevoorstel. Vraag aan

moet hier nog een persbericht bij of niet??

17-05-2024 11:49 : Nee, ik maak een kort berichtje voor op de website met een

verwijzing naar de brief en een bericht voor de gemeentepagina.

17-05-2024 11:52 -

17-05-2024 13:09 -I

- Nijkerk: ik ga hem uitsturen naar het college

•: Ik heb een voorstel voor een bericht voor de website (als de rib

uitgaat) en op de gemeentepagina van komende week gemaild. Kijken jullie nog even mee? Mijn voorstel is

om deze tekst vervolgens alleen even met

17-05-2024 13:10

Asielzoekers in Nijkerk

17-05-2024 13:11 -

17-05-2024 14:22 -

af te stemmen.

: Dit artikel komt dan tevens op de website te staan onder het kopje

: Zal kijke

gemeentepagina. Ik heb met

heb ook nog een persvraag van

is akkoord met de tekst voor het nieuwsbericht en de

eschakeld en stuur dit aan haar op het moment dat de RIB uit is. Ik

iggen (wat de gemeente Nijkerk nu gaat doen) en ik heb met •

afgestemd dat ik die beantwoord op het moment dat de RIB uitgaat door de journalist ook rechtstreeks de

RIB te sturen.

17-05-2024 14:23 handelt verder het contact met over de vraag van

af en de versturing van de RIB. En dan zijn we volgens mij weer rond.

17-05-2024 14:23 -

vrijdag(middag) plaats?

17-05-2024 14:25

17-05-2024 14:25

17-05-2024 14:33

17-05-2024 14:40

: Even een vraagje, waarom vinden deze dingen altijd op

- Nijkerk:
- Nijkerk: ik zit alleen nog op een akkoord van te wachten nu

: Nog maar eentje te gaan.

: Zie ook mail, ik denk dat het handig is om de bijeenkomst met de

organisatie te laten staan, om ze even mee te nemen. het is denk ik ook goed dat jij het nieuwsbericht

straks op intranet plaatst, en daarbij te verwijzen naar de bijeenkomst op dinsdag.

17-05-2024 14:58 -

17-05-2024 17:11 -

17-05-2024 17:12 -

17-05-2024 17:13 -

: Ja! zie mijn mail... is dadt het goede nieuwsbericht?

•- Nijkerk: RIB is uit!

•- Nijkerk: El

Fijn! Allemaal weer ontzettend bedankt voor alle inspanningen. Nu even

17-05-2024 17:13 -

17-05-2024 17:13 -

heel fijn lang weekend!

17-05-2024 17:14 -•

asielzoekers-in-nijkerk

17-05-2024 19:12

net ook geplaats

edankt voor de fijne samenwerking weer en een

loslaten en van het Pinksterweekend genieten. O
: nieuws

- Nijkerk: https://www.nijkerk.eu/spreidingswet-en-opvang-van-

: https://www.gld.nl/nieuws/8149383/nijkerk-stelt-opvang-asielzoekers-uit-

vanwege-formatieakkoord https://www.gld.nl/amp/nieuws/8149383/nijkerk-stelt-opvang-asielzoekers-uit-

vanwege-formatieakkoord

17-05-2024 19:19 -

17-05-2024 19:19 -

en besproken, dit is verkeerder interpretatie van ons bericht

is/gaat schakelen met de media



17-05-2024 19:22_Ik heb de journalist gesproken. Hij begrijpt het, gaat even

overleggen en komt bij me terug.

17-05-2024 19:24"Ik ben teruggebeld en ze gaan de kop iets aanpassen. Even in de

gaten houden hoe dan, als het nog niet goed is ben ik weet

17-05-2024 19:24•Weer

17-05-2024 19:245m Bel ikweer
19:245m
19:255mnm

17-05-2024 19:25Sm
19:255u

17-05-2024 19:265 Het is ook een soort spel. Hun koppen moeten lezers trekken. Maar

het moet natuurlijk wel kloppen

17-05-2024 19:26

17-05-2024 19:27

17-05-2024 19:27

: Zag van

: Ik stuur het door naarm

: Misschien nog even wachten tot de kop is aangepast?

: Het is aangepast!

17-05-2024 19:28 -

17-05-2024 19:28 -

de tekst die op de website geplaatst is

Hier staat wat zij hebben opgeschreven

: 120240517-WA0005.jpg (bestand bijgevoegd)

17-05-2024 19:28 -

17-05-2024 19:29 -

17-05-2024 19:29 -

17-05-2024 19:30 -

17-05-2024 19:30 -

17-05-2024 19:30 -

17-05-2024 19:30 -

17-05-2024 19:30 -

17-05-2024 19:31 -

18-05-2024 08:41 -

18-05-2024 08:49 -

18-05-2024 08:56 -

18-05-2024 09:19-

18-05-2024 09:51-

: O ja E

: Bericht van•

: •20240517-WA0006.jpg (bestand bijgevoegd)

: Zo is het weet goed toch?

: Zo is het niet gewijzigd toch

: Jawel. Het was stelt opvang van asielzoekers uit

: Nu is het zoektocht naar opvang van asielzoekers

: En dat klopt

: Scherp.

: https://nijkerk.nieuws.nl/nieuws/199546

: Door deze reacties hebben we een le indruk gekregen

Jam
: Dat helpt ool

: Absoluut

18-05-2024 11:03 IMG-20240518-WA0000.jpg (bestand bijgevoegd)

18-05-2024 11:43-•Uit het AD.

18-05-2024 20:22-•Asielplannen hebben weinig kans van slagen: 'Rechter gaat ze terugfluiten'

https://www.nu.nl/formatie-2023/6313307/asielplannen-hebben-weinig-kans-van-slagen-rechter-gaat-ze-

terugfluiten.html

20-05-2024 08:09 -

https://x.com/

: Vinden jullie dat deze tekst verkeerd geïnterpreteerd kan worden?

: Zouden we moeten aangeven dat het bij de zoektocht gaat om de

: https://www.nijkerk.eu/spreidingswet-en-opvang-van-asielzoekers-

20-05-2024 08:09 -

20-05-2024 08:11 -

20-05-2024 08:13

in-nijkerk

20-05-2024 08:14

20-05-2024 08:15

: Nope

bewoners te vragen om input?

20-05-2024 11:03-EHet zit m.n. in de kop van het bericht op onze website. De nadruk

komt daardoor te liggen op het stopzetten van de zoektocht. De nadruk moet liggen op het feit dat het

college het gesprek over de Nota van Uitgangspunten aangaat en daarna het vervolgproces vorm wil geven.



20-05-2024 11:04 - : Ik heb even gevraagd. Ik ga kijken of ik het artikel in deze

lijn kan aanpassen, zodat er nog een aangepaste versie op de gemeentepagina kan komen.

20-05-2024 11:36 I Ik heb een hele nieuwe versie van het artikel gemaakt en aan

gestuurd, en jullie in cc, voor de liefhebber op Tweede Pinksterdag @0
20-05-2024 11:54 -

20-05-2024 11:54 - is al akkoord met één kleine wijziging. Ik zorg ervoor dat

deze versie op de gemeentepagina komt en dat de tekst op de website wordt vervangen door deze tekst.

Van• hoeft dit niet meer afgestemd te worden met de rest van het college.

20-05-2024 12:06_Misschien nog wel goed dat • ook nog een aanvullend bericht

op intranet zet? Naar aanleiding van de berichtgeving in de media? Wat vinden jullie?

20-05-2024 16:41 - S

20-05-2024 16:42 -B:lsheteen idee om na de commissie na te gaan of we opnieuw een

bericht moeten plaatsen?
20-05-2024 17:12Sm Dat is ook zo, men is op zoek naar NIEUWS en zet het soms dan

scherper neer dan het is, met name in koppen.

20-05-2024 17:13 VWWhankelijk van wat er gebeurt (gaan ze op 30 mei

wel besluiten of ze Kunnen het stuk ook nog afvoeren en iets nieuws willen), we volgen het op de voet!

17:34-m2

21-05-2024 06:40 -•https://www.ad.nl/amersfoort/staatssecretaris-hekelt-nijkerk-dat-

alvast-stopt-met-zoeken-naar-asiellocatie-die-plekken-zijn-nodig'“alc4d209/

21-05-2024 06:41-

21-05-2024 06:42 -

: Even bellen?

: Jammer dat hij zich blijkbaar baseert op krachtenkoppen en niet bij

ons informatie oph

21-05-2024 06:42 : Goedemorgen! Ik heb hier gisteren al contact over gehad met

.
We laten het voor nu even wat het is.

21-05-2024 06:42-R
21-05-2024 06:43 -5Dat klopt! Ik zou dan nog eerder via• intern via d

lijnen contact zoeken. Maar ik weet niet of dit iets is waar het college het nog over gaat hebben.

21-05-2024 06:43 -

21-05-2024 06:44 -

: Naast X leest nu ook breder publiek dit artikel.

: Als ik de journalist heel goed kende zou ik contact zoeken om hem

in elk geval de juiste achtergrondinfo mee te geven. Maar ik weet niet wat dat gaat doen, heeft

aangegeven dat we dat ook maar even moeten laten.

21-05-2024 06:44-D Vandaag ook bespreken om COA met juiste bericht te informeren.

21-05-2024 06:44 Klopt, daarom heb ik ook ons eigen artikel nu zo aangepast voor de

gemeentepagina en de website.

21-05-2024 06:45 Hebben •en ik al gedaan in het gesprek met de bestuurders

afgelopen week

21-05-2024 06:45

21-05-2024 06:455 Verder is het lastig te repareren op dit moment en moeten we na

de bespreking in de raad zorgvuldig communiceren.

21-05-2024 08:50 Het lijkt me wel handig dat we vandaag nog ergens even een

(online) overleg hebben om af te stemmen over de diverse lopende zaken, onder andere follow up 24 mei?

21-05-2024 08:51 -m 11:00?

21-05-2024 08:51"En• verwacht je mij bij de interne bijeenkomst vanmiddag? Ik

heb hem in mijn agenda staan, zie je voor mij daar ook een rol? Nog even afstemmen wat we daar gaan

doen?

21-05-2024 08:52 Ja wilde ik je straks over bellen



21-05-2024 09:04"•even gesproken.• er staat nog een afspraak om half

vier met het KCC over de campagne, wil je die eruit halen? En dan een afspraak voor ons allemaal inplannen

om de follow up van 14 mei te bespreken?

21-05-2024 09:05•Ik heb afgesproken met • dat ik niet bij de voorbereiding van de

bijeenkomst op 27 mei ben, omdat daar geen rol voor mij is weggelegd.

21-05-2024 09:05•En de bijeenkomst voor de medewerkers gaan we gewoon

vertellen wat er de afgelopen periode is gebeurd en hoe het is gegaan. Ik maak dan daarna ook een bericht

voor intranet met dezelfde strekking. _

21-05-2024 09:07-m- Nijkerk: Iemand Bwij putten zei dat wij Oekrainegeld

terugstorten?

21-05-2024 09:08 - Nijkerk: Kan ik niets Online over vinden

21-05-2024 09:08 -m Nee klopt niet

21-05-2024 09:09 -m: Het staat gereserveerd, als het moet storten we het terug. Maar inmiddels

bekend dat dat niet hoeft

21-05-2024 09:09-MNijkerk: Ga ik dat even doorgeven

21-05-2024 09:13 -•Lukt mij niet. Tussen 13 en 1415 u heb ik ruimte. Ik verwacht dat

digitale bijeenkomst ook eerder is afgelopen, dat zou ook ruimte opleveren.

21-05-2024 09:15-•Morgen hebben we thins ons regulier overleg staan.

21-05-2024 09:22 -•Ik heb wat ingepland zonder Hen. Spreken we hen morgen bij

in het reguliere overleg
	

09:26-•%%%
21-05-2024 13:33 lk heb persvragen gekregen over het bericht van de

staatssecretaris. Ik heb antwoorden geformuleerd en ze aan•voorgelegd, heb jullie meegenomen in

de cc.

21-05-2024 13:55 - u check

21-05-2024 14:10 - "gesproken. Ik heb in elk geval de achtergrond kunnen

nuanceren. Toch vinden ze het interessant, omdat ze een uitzending willen maken over hoe gemeenten

omgaan met het regeerakkoord. En wij in elk geval ervoor hebben gekozen om de oproep aan de inwoners

om mee te denken nu nog niet te doen, maar op de raad te wachten.

21-05-2024 14:11 -•Ik zou ze link naar commissie vergadering doorsturen.

21-05-2024 14:11-M:Ze willen naar de raadscommissie komen. Hun vraag is of de

portefeuillehouder hun voorafgaand en/of na de vergadering te woord wil staan. Ik denk dat het een

mogelijkheid is om een en ander naar de buitenwereld te nuanceren. Als we het doen is het wel verstandig

om het goed voor te bereiden natuurlijk, maar dat doen we altijd. Als we dan mogen kiezen is het denk ik

gemakkelijker om het achteraf te doen, als je al een beetje weet hoe de raad erin staat.

21-05-2024 14:12•:Ik heb de vraag aan•voorgelegd of hij medewerking wil

verlenen. En ook naar de griffie doorverwezen voor als ze inderdaad willen komen om zich aan te melden.

21-05-2024 14:12 -

21-05-2024 14:15 -

21-05-2024 14:17-

21-05-2024 14:17-

21-05-2024 14:17 -

21-05-2024 14:23 -

21-05-2024 14:23 -

21-05-2024 14:33 -

21-05-2024 14:57 -

B Eens: advies achteraf.

: Ben benieuwd

• • ben jij al in de meeting met de organisatie?

Open jij?

Er zijn al 52 mensen

: Sorry

: Ik zat midden in wat anders .

: Hahaha, geeft niet!•
:Bwil zelf meewerken aan

de vergadering. Ik laat een ________idingsafspraak inplannen op donderdag. Met

interview na afloop van

I?

21-05-2024 15:02 1
de vraag is, en met

: Om misverstanden te voorkomen, ik bedoel natuurlijk met mij, en

?



21-05-2024 16:29 •
doet deze commissie).

_•belde mij, wie zit er donderdag ambtelijk naast

|? Of ook nog iemand anders? Moet ik dat rechtstreeks even met |

afstemmen, of•/ hebben jullie nog contact met hem?

21-05-2024 16:30 -

21-05-2024 16:30 -

21-05-2024 16:31 -

21-05-2024 16:31-

21-05-2024 16:31-

21-05-2024 16:31-

21-05-2024 16:35

zeer-zorgvuldig-ov

22-05-2024 09:20

22-05-2024 09:20

22-05-2024 09:47

informeren.

Wij zorgen voor support vanaf de tribune 0

__0240521-WA0005.jpg (bestand bijgevoegd)

0240521-WA0007.jpg (bestand bijgevoegd)

0240521-WA0006.jpg (bestand bijgevoegd)

st-azc/

of willen jullie • ook aan deze appgroep toevoegen?

• mvcf (bestand bijgevoegd)

Ik kreeg de jo____liste niet te pakken. Ik heb vervolgens

ebeld (de journalist die normaal verslag doet over dit dossier). Hij had enerzijds de reactie, ik

weet hier ook niet van, het is niet mijn artikel,

toegelicht gaf hij aan het in elk geval aan te •
.

■ is er vanmiddag weer. Maar nadat ik het heb

bij de chef (hij begreep het wel) en dat die het dan

vanmiddag met zou moeten opnemen. Ik wacht het nu even af, en als ik vanmiddag niks hoor ga ik er

weer achteraan. ________

22-05-2024 09:59 -••
22-05-2024 13:12 -•: Ik kan vanmiddag helaas niet aansluiten bij het overleg. Heb een andere

afspraak die ik niet kan weigeren

24 13:39_•heeft vanmiddag om 15 uur een interview met

(vanavond uitzending). Hij komt op de radio tussen half zes en half zeven, Nieuws en Co.

22-05-2024 13:42-•Dank voor update!

22-05-2024 14:14 mIs het ook handig dat mstraks aansluit bij ons afstemmingoverleg

om 14.30 uur? Ik weet niet of je kunt • ik stuur de link zo door.

22-05-2024 14:17-Jahandig. _
22-05-2024 15:06•In overleg met ps de lead aangepast. Het stuk wat ik

hierboven stuurde volgt daar als tweede alinea op. In de lead staat is 'ziet haar kans schoon' aangepast in

'pauzeert de gemeente Nijkerk de zoektocht'

22-05-2024 15:06 Omtrent een van WWWWPWPWWWWzijn we zeker

geïnteresseerd. Zoals ik net al zei ben ik zelf in ieder geval bereikbaar vandaag, maar ik begrijp dat dit

is. Mocht het op een ander moment beter zijn dan kan dat natuurlijk ooknatuurlijk kort dag

22-05-2024 15:06

22-05-2024 15:07

22-05-2024 15:07

: Reactie vanuitB
: Dit bericht is verwi

: In overleg metKB s de lead aangepast. Het stuk wat ik

hierboven stuurde volgt daar als tweede alinea op. In de lead staat is 'ziet haar kans schoon' aangepast in

'pauzeert de gemeente Nijkerk de zoektocht'

22-05-2024 15:07_Omtrent een vanzijn we zeker

geïnteresseerd. Zoals ik net al zei ben ik zelf in ieder geval bereikbaar vandaag, maar ik begrijp dat dit

natuurlijk kort dag is. Mocht het op een ander moment beter zijn dan kan dat natuurlijk ook

22-05-2024 15:19•Ik heb het verzoek van Bpm twee statushouders die

redelijk Nederlands spreken te interviewen. Heel leuk, want dan kunnen we hen hun verhaal laten vertellen

en ze ook echt een gezicht geven. Ik heb dit verzoek neergelegd bij• •

22-05-2024 16:54•Bericht vande"



22-05-2024 16:54-EHoi ik geloof dat je even niet kan bellen. We hebben

rondgebeld met raadsleden van Nijkerk en eigenlijk is bijna iedereen voor opvang van asielzoekers. Los van

de enige uitstel van de oproep, zal er in jullie gemeente dus niet veel veranderen, met het wegvallen van de

spreidingswet. Dat maakt het voor ons wel anders, omdat we in gedachte hadden een gesprek te voeren

met een gemeente waarbij de plannen daadwerkelijk anders zouden zijn door het wegvallen van de

spreidingswet. Daarom hebben we ervoor gekozen het interview voor de radio niet door te laten gaan. Sorry

voor de moeite, maar bedankt voor de goede hulp _
16:55•=gaatlk niet

door, die vraag heb ik nog uitstaan.

22-05-2024 16:56-•Ok. Gaan ze nog wel iets met deze info doen?

22-05-2024 16:56 -R- Nijkerk: die info bereikt de stas niet nee. Of de inwoners.

22-05-2024 16:57 - 5mNee, klopt. Maar dat hoeft nu ook niet denk ik. Want dat blijkt dan

morgen bij de raadsvergadering wel. En daar kunnen wij in onze communicatie vervolgens weer op

anticiperen.

22-05-2024 16:58 - aat ook niet door. __ nog wel steeds bezig.

■ | vindt het goed om de dependance ook te doen doorm. Als we maar aangeven dat het belangrijk

is om te benadrukken dat het om twee verschillende doelgroepen gaat. Alleen dit moet ik nog met •

afstemmen.

: Interview

• Dat wil

22-05-2024 16:59

nog een verzoek va

Moe tik ook nog afstemmen met

22-05-2024 17:00 -

22-05-2024 17:00 -

22-05-2024 17:05 -

is. Ik app hem wel

22-05-2024 17:20 -

4 17:20

lellen we uit tot na de raadsvergadering. Er ligt ook

• ook wel doen, maar ook na de raadsvergadering.

: Prima lijn.

: Nog even schakelen met obv deze info?

over Nijkerk in een artikel op de

: Ik dacht dat hij in deze appgroep zat maar ik zie nu dat dat niet zo

: Het voornemen van de nieuwe coalitie om de spreidingswet in te

trekken, leidt direct tot verlies van duizenden opvangplekken voor asielzoekers. Dat schrijft het Centraal

Orgaan opvang Asielzoekers (COA), de organisatie die verantwoordelijk is voor de opvang van asielzoekers.

Nu de toekomst van de wet onzeker is, zien steeds meer gemeenten af van plannen om opvangplekken te

realiseren. Andere gemeenten stellen het besluit over nieuwe opvangplekken uit tot er duidelijkheid is over

de toekomst van de spreidingswet. Volgens de organisatie gaan daardoor zo'n 2000 tot 2500 plekken

verloren.

Hierdoor kunnen honderden mensen op korte termijn geen opvang krijgen, waarschuwt het COA. "Dit kan

leiden tot een inhumane situatie en onverantwoorde druk op medewerkers", staat in het persbericht.

Nijkerk

Een van de zeven gemeenten die de opvang zou hebben gepauzeerd, was Nijkerk, zo bevestigt het COA. In

Nijkerk komt een azc dat plek moet gaan bieden aan 278 asielzoekers en er komt ook een opvanglocatie

voor 24 alleenreizende minderjarige asielzoekers (amv'ers) is te lezen in de 'Nota van uitgangspunten

Opvang Asielzoekers' Nijkerk. Die plannen worden mogen nog een keer voorgelegd aan de gemeenteraad,

vanwege de aankondiging dat de spreidingswet wordt ingetrokken, is te lezen in een brief van het college

aan de gemeenteraad.



Meerdere media berichtten daarop dat de opvangplannen in Nijkerk werden gepauzeerd. Ook demissionair

staatssecretaris Van der Burg zei dat op X. Navraag bij de gemeente Nijkerk leert echter dat de plannen voor

opvang niet zijn gestopt of gepauzeerd. De gemeente wacht alleen met een oproep aan bewoners om

suggesties voor opvanglocaties te delen tot na de raadsvergadering van morgen. Uit een belronde met de

gemeenteraadspartijen blijkt dat het overgrote deel (nog steeds) voor asielopvang in Nijkerk is. Zowel het

CDA, ChristenUnie-SGP, VVD en De Lokale Partij zijn voor opvang, alleen voegt De Lokale Partij toe dat de

aantallen die de Spreidingswet voor de gemeente Nijkerk voorschrijft, mogelijk naar beneden kunnen

worden bijgesteld als de Spreidingswet wordt ingetrokken. "Dan hoeven we niet het beste jongetje van de

klas te zijn." De VVD wil voldoen aan de maatschappelijke plicht tot opvang en vindt niet zozeer dat de

Spreidingswet moet worden ingetrokken, maar "dat de instroom vooral omlaag moet".

Het COA zegt "aangenaam verrast" te zijn dat de opvangplannen in Nijkerk waarschijnlijk toch doorgaan.

"Daar zijn we heel blij mee." Welke andere zes gemeenten de opvang hebben gestopt of gepauzeerd, wil het

COA niet zeggen. Wat de basis is voor de berekeningen wil het COA ook niet zeggen. "Het blijkt uit

gesprekken die onze vastgoedadviseurs hebben," laat een woordvoerder weten. "We willen hier vooral een

signaal mee afgeven."

Spreidingswet sinds februari in werking

Afgelopen februari trad de spreidingswet in werking, die regelt dat opvangplekken eerlijker over alle

gemeenten worden verdeeld. Dat gebeurt op basis van het aantal inwoners en hoe welvarend een

gemeente is. Als de gemeenten niet voldoende opvangplekken regelen, kunnen zij in het uiterste geval

worden gedwongen op opvang te organiseren.

De wet moet leiden tot fors meer opvangplekken voor asielzoekers. Die zijn hard nodig, want de

opvanglocaties van het COA zitten nu vol met asielzoekers die wachten op de beslissing of zij in Nederland

mogen blijven, of met verblijfspapieren in afwachting zijn van eigen woonruimte. De Immigratie- en

Naturalisatiedienst (IND), die de asielaanvragen beoordeelt, kan het tempo van de aanvragen niet bijbenen

en loopt al langer tegen zijn grenzen aan.

'Het gras komt dichtbij'

Vorige week maakten PVV, VVD, NSC en BBB in hun coalitieakkoord bekend dat zij die spreidingswet van

tafel willen. Toen waarschuwde het COA al dat "het grasveld in ter Apel weer heel dichtbij komt". Daarmee

doelde het bestuursorgaan op de zomer van 2022, toen het aanmeldcentrum in Ter Apel zo vol was dat

asielzoekers buiten moesten slapen.

Toen duidelijk werd dat de nieuwe coalitie de spreidingswet wil intrekken, leidde dat tot emotie bij •

22-05-2024 17:21 |
de-baan-na-plan-or

22-05-2024 17:21 -

22-05-2024 17:54 -

BB die de wet door het parlement wist te loodsen:

• •: https://nos.nl/artikel/2521442-coa-duizenden-opvangplekken-van-

idingswet-te-schrappen

_Wordt zo toegevoegd aan dit artikel (staat er nu nog niet in)

zijn akkoord met dat

Seen rondleiding doet in de dependance en een toelichting geeft. @

Ze komen eerst naar het gemeentehuis. Zal ik even meegaan?

■ morgen voor

: dat wordt dan drie uur.

22-05-2024 17:56 -

22-05-2024 17:58 |
‘

som

Helemaal goed!

•: Heb nog gesproken met iver het verzoek van

m een interview met statushouders die hier al een tijdje zijn om hun verhaal te laten

vertellen. is enthousiast en gaat twee mogelijke kandidaten hiervoor benaderen. Ik heb met hem

afgesproken dat hij dan ook meegaat (hij kan ook toelichten hoe we hierin samen met de mensen

optrekken) en dat ik het begeleid. Wordt ook weer vervolgd!

Highlight



22-05-2024 17:58 -

22-05-2024 18:01 -

interview metD

: Tot slot nog: er ligt ook een verzoek van

over de asielopvang. Afgestemd met en dat

•oor een

dit gaat doen, na de

raadsvergadering. Want dan kan hiiziin verhaal op basis van de uitkomsten van de raad vertellen. Om

dezelfde reden ook interview metEerplaatst naar na de raadsvergadering.

23-05-2024 19:23 Ook nog een brief van de commissaris van de Koning binnen gekomen

zag ik
	

23-05-202419:27 Klopt!

23-05-2024 22:005En moet er een collegevoorstel/raadsvoorstel bij de aangepaste

nota van uitgangspunten?

23-05-2024 22:00_Kan ik ook wel even aan • vragen bedenk ik me nu

23-05-2024 22:05-•Alleen Indien argumenten of inhoud wijzigen, dan deze geel

markeren. Afstemmen metM is handig

23-05-2024 23:28_Volgens• kan ik idd het raadsvoorstel en de nota aanpassen

met wijzigingen bijhouden/geel arceren. Ik ga het morgen doen en met haar afstemmen. Ben vergeten te

vragen naar hoe het moet met de planning, ik denk zelf met een korte rib maar dat vraag ik morgen. Wordt

er vervolgd, nu eerst naar het hotel en©©

23-05-2024 23:28 -

24-05-2024 06:49 - Maar eventuele actualiteiten

mee te nemen in het voorstel.

24-05-2024 07:04_Ja natuurlijk, nu ik er met frisse blik naar kijk realiseer ik mij dat de

planning in het raadsvoorstel staat een die kan ik gewoon aanpassen J
24-05-2024 07:05 •=Nou ja, 'gewoon' aanpassen, daar moeten we nog wel even goed

naar kijken, ook samen met de bureaus!

24-05-202407:18_ In de nota van uitgangspunten, niet in het raadsvoorstel £ .
Over

frisse blik gesproken

24-05-2024 08:23 Ik heb een nieuwe planning gemaakt voor de campagne, met een

campagneperiode nog voor de zomervakantie. Ik heb hem nu aan beide bureaus voorgelegd, even wachten

hoe ze reageren.ALocaties voorleggen schuift dan op tot na de

zomervakantie

S Ik heb de nota van uitgangspunten en het raadsvoorstel aangepast

| Het is goed dat we het dinsdag na het college aanleveren, wel bij voorkeur zo vroeg

24-05-2024 14:18

en afgestemd met

mogelijk. Hoe nu verder, willen jullie het eerst nog zien, of zal ik hem direct voor akkoord naar• sturen

in cc naar jullie? Dan zou hij misschien voor het weekend ook nog naar het college kunnen.

24-05-2024 14:28RVoortschrijdend inzicht, ik stuur hem vast naar• in cc naar

jullie, om de vaart erin te houden -------- T

15:24 -•=====9VVVVVVVA9VV9VVVVV=

15:37•Interview•binnen,_ik overleg

met•een paar kleine opmerkingen doorgegeven. Komt morgen in de krant. Ik stuur het aan jullie door.

24-05-2024 16:09•Ook een Bartike. Ook daarop heb ik wat

opmerkingen, die nu voorliggen aanm. Als ik meth heb afgestemd stuur ik jullie beide artikelen

(met mijn opmerkingen) ter afstemming.

27-05-2024 08:245 Ik heb de stukken voor de raad van• teruggekregen, met

twee kleine opmerkingen en nog een vraag over de criteria. Ik heb de opmerkingen doorgevoerd. Even een

vraag, moet hier nu nog weer een collegevoorstel bij (vaststellen van aangepaste nota van uitgangspunten)?

Want dat moet ik dan nu nog maken, ik hoor het graag even. @m jij hebt afgesproken met het

bestuurssecretariaat dat er nog stukken aankomen toch? Ik krijg ook nog de input voor het collegevoorstel

mbt handhaving?



27-05-2024 08:26 -

en •
27-05-2024 08:28 |
27-05-2024 08:30 -

- Nijkerk: Ik denk het wel

is vandaag vrij, ?

i, maar die vraag ligt beter bij

: Ik zou het aangepaste raadsvoorstel en de nota van uitgangspunten

koppelen aan het eerder opgestelde collegevoorstel en dat met wat kleine mutaties morgen inbrengen.

27-05-2024 08:30 - : Ik heb je het document van

hem •gevraagd de open punten in het document te beantwoorden

27-05-2024 08:32 - ja ik heb bestuurssecretariaat ingelicht dat er nog meer

komt vandaag. Dit kan allemaal op het college overleg van volgende week geplaatst worden,

dan handmatig verplaatsten naar morgen

zal het

27-05-2024 08:37 - : Kan het geen collegevoorstel zijn, waarin je aangeeft dat de raad

heeft vergaderd en dat op basis daarvan de nota van uitgangspunten en het raadvoorstel zijn aangepast?

27-05-2024 18:05 1
Onderwerpen zijn:

27-05-2024 18:07 -

: Ik maak nog ff een presentatie voor in het college morgen.

: 1. Aangepaste nota van uitgangspunten (besluit), 2. campagne

zoektocht locaties (overkoepelende term, data en bezetting college informatiebijeenkomsten,

kernboodschap, vragenlijst, één aanspreekpunt college om af te stemmen), 3. Handhavingsverzoek (besluit).

Ik ga morgen om 9 uur een en ander met nog doornemen, voordat we het college ingaan.

29-05-2024 09:30 -

29-05-2024 09:31-

- Nijkerk: Proefschrif zit in jullie mailbox

• •- Nijkerk: • wil ook graag een keer toelichting komen geven.

Zullen we iets plannen?

• B-Nijke29-05-2024 09:56 -

___

- Nijkerk: aldus

: Komen jullie

29-05-2024 09:56 -

29-05-2024 09:56 -

29-05-2024 13:38 -

29-05-2024 13:39 -

29-05-2024 13:39

29-05-2024 13:56

: Net

: Oh excuus ik kom eraan!

gesproken, hij is akkoord met op de activiteitenlijst

|, waarvoor had jij nu met spoed nodig? Hij schoof

speciaal voor jou aan bij dit overleg.

29-05-2024 13:57 -

29-05-2024 14:00 : Dat heb ik nu bij

: Tbv betrokkenheid organisatie bijeenkomsten.

aangekondigd. We hebben net afgesproken

dat • met hem onze draaiboeken deelt en vraagt om een reactie. Is dat voldoende?

29-05-2024 14:03 -

29-05-2024 14:03 -

29-05-2024 14:42 -

- Nijkerk: ik had geen afspraak in de agenda?

: Klopt hoor!

: • Hen ik hebben nog even doorgepraat en da____

en ik. Een terugkoppeling en nog wat vragen aan •/.

• legt contact met mijn communicatie contactpersoon bij COA om hem mee te nemen in waar we mee

bezig zijn, en af te stemmen over vertegenwoordiging van COA en teksten op panelen.

Ik benader nog over de rol van

hebben we waarschijnlijk een plan B nodig. @

in de Vlog. Maar op basis van de terugkoppeling van •

• onze insteek is dat jij iets zou kunnen vertellen over de

locaties en waar een mogelijke locatie aan moet voldoen. Opname is woensdag half 12. Je zou daarvoor iets

eerder bij een overleg weg moeten. Zou je hier rekening mee willen houden? Je krijgt dan van tevoren

natuurlijk het script!

Een mogelijkheid zou kunnen zijn om hier ook nog iemand van het COA bij te betrekken, in duo metM
maar het is de vraag of dit heel snel te regelen is.

contactpersoon.

kan dit oriënterend voorleggen aan mijn



@ |, we hebben nu heel snel de omschrijvingen van de locaties nodig, vóór de opname van de Vlogs op

woensdag. En die moeten dan ook nog afgestemd worden. Wanneer kun jij die aanleveren? Of heb je hulp

nodig, je zou ook aan een en ander aan kunnen vertellen, en dan kan zij de teksten maken.

Aandachtspunt: de gesprekken met de eigenaren! Op zich kunnen we als dit voor woensdag nog niet is

gebeurd die locatie wel opnemen en eventueel weglaten.

legt contact met om af te stemmen over de bijeenkomsten en veiligheid.

De campagne. __ ______ ____ ________ ___ __ ______ ___ _______ ____ _n of dit past in wat we over willen

brengen

ealiseren zij zich dit wel voldoende? Een foto bij een interview met hun verhaal is prima, maar

een paginagrote advertentie is wel wat anders. Verder hebben we gisteren besloten dat we ook een huis

aan huis brief doen, waardoor de vraag opkomt of we deze advertenties dan nog wel nodig hebben (qua

bereik, maar ook een financiële afweging). We kunnen ook kiezen voor teksten/foto's op de

gemeentepagina, en we hebben natuurlijk nog de (insert) krant. We hebben dan wel een herkenbaar beeld

nodig, maar dat zou dan ook een stockfoto kunnen zijn die wat meer 'verbinding' uitstraalt.

29-05-2024 15:26 -

hoe kijken jullie daar tegenaan?

: Net met • afgesproken dat we één online bijeenkomst laten

vervallen. We hebben eerder besproken dat we er twee zouden doen, om meer mensen de gelegenheid te

geven om mee te praten, maar het lijkt ons eigenlijk bij nader inzien niet nodig. Mensen kunnen het

informatiedeel ook terugkijken. Dan komt de laatste in het rijtje te vervallen.

29-05-2024 15:27 _
29-05-2024 15:40 -•

29-05-2024 15:49 -•
dan allebei 1 voor de logica.

29-05-2024 15:54 -

29-05-2024 19:41 -

I @M, zou jij dat richting bestuurssecretariaat door willen geven?

•- Nijkerk: Yes

: Ook een idee om

: Net met

en de eerste vlog samen te laten doen en

overlegd, ik bel je nog even I

• ik heb jullie uitgenodigd voor een live

sessie komende dinsdag om de campagne helemaal door te spreken met elkaar. Kijk maar of jullie kunnen

en willen aanhaken 	_

10:14•
vraagt hij zich af of het in zijn agenda past.

om meedoen aan een vlog. Alleen

30-05-2024 10:15 - : Hij vraagt om af te stemmen met het bestuurssecretariaat.

zou jij kunnen kijken of het op de een of andere manier in te passen zou zijn op 5 juni (dingen die mogelijk te

verzetten zijn)? Niet dat we het zo al gaan doen, dat hangt even af van de andere reacties, maar dat we in

elk geval weten of het zou kunnen.

30-05-2024 10:39-1

30-05-2024 10:41 -m

moeten? Of wordt het én

30-05-2024 10:41 -

30-05-2024 10:46 -

nodig is.

30-05-2024 10:50 -

30-05-2024 11:31 -

30-05-2024 11:34

en

- Nijkerk: ik heb ze gevraagd om 11 juni te laten vervallen

- Nijkerk: Vervangt dan? Zou dan om 11.30 uur

(en en

•- Nijkerk:is gevraagd vanuit het oogpunt participatie?

: De vlogger kan ook eerder komen in de ochtend dan 11:30 uur als dat

blijft dan om 11.30 uur staan?- Nijkerk: Oké. En

: Ik maak tijd

gestuurd aan het hele college, met een beschrijving van de vlogs en de vraag of zij mee willen doen. Deze

mail heb ik gisteren ook aan jullie doorgestuurd.

: Sorry, ik heb jullie misschien niet helemaal goed meegenomen.

Daarom heb ik een mail

heeft hierover ook nog even contact gehad met

• • Dus we zoeken nu naar een oplossing waarbij de vlogs door drie verschillende collegeleden worden

ingevuld. Als dit praktisch gezien niet lukt, dan kijken we verder. Een terugvaloptie is dat•/de

eerste vlog samen doen en dan elk ook nog eentje apart. Dus hoeft niet meer.

30-05-2024 11:36 - - Nijkerk: En blijft dan ook staan begrijp ik? Mogelijk?



: Mogelij

er ook eentje doet, zij er

30-05-2024 11:37 -

B Dit is niet in te passen in deze heel korte vlogs. Maar mogelijk dat als

ook eentje wil doen. Dat is nog even afwachten.

30-05-2024 11:38• •

afhankelijk daarvan in overleg met

: Voor mij is het dus nu even wachten op reacties op mijn mail en

• kijken hoe we het gaan doen.

30-05-2024 11:39

30-05-2024 11:39 -m

30-05-2024 11:48 -•
op dit moment is nog dat

30-05-2024 11:48 -

30-05-2024 17:22

- Nijkerk: Dan laat ik

- Nijkerk: en plan ik |

■ staan om 11.30 uur

ervoor, als dat past

• Allemaal nog onder voorbehoud! Want de laatste stand van zaken

dit niet gaat doen.

- Nijkerk: owkee

heeft ook aangegeven een rol te willen spelen in de Vlogs.

Dus we kunnen kijken of we qua indeling een logische verdeling kunnen maken tussen en

: Als het in haar agenda past.

: Ha kun je toevoegen aan deze groep?

| heeft |

: Welkom in de ap

ankiewel

toegevoegd

30-05-2024 17:25

03-06-2024 10:37 -

03-06-2024 10:52 -

03-06-2024 10:52 -

03-06-2024 10:58 -

: Morgen zitten we weer bij het college. Geen presentatie deze keer.03-06-2024 17:42

We hebben wel de volgende bespreekpunten voorbereid.

Check op locaties. Zijn dit ze en hoe gaan we ze noemen? @m probeert nog wel een kaartje te scoren via

•dat we kunnen laten zien.

Stand van zaken campagne

Briefing college voor bijeenkomsten afspreken, tijd vrijmaken in college op 18 juni (of evt 25 juni, maar is erg

laat).

We schrappen een online bijeenkomst.

Toevoegen van huis aan huisbrief.

Werken aan ander campagnebeeld n.a.v. de afgelopen ontwikkelingen: meer op verbinding (echte mensen

of modellen).

Vlogs. • nog niet zeker of het in de agenda past. Als niet past danmEen •? Of•

plus•••. Tijd om te briefen?

Als jullie nog aanpassingen hebben, laat het weten!

10-06-2024 14:235•en ik bespraken het college voor morgen voor. We kwamen

eigenlijk tot de conclusie dat we mogelijke te ontwikkelen locatie voor statushouders als enige

bespreekpunt hebben. Campagne loopt verder. Hebben jullie nog andere punten? Als dit het enige punt is,

sluit ik niet aan bij het college.

12-06-2024 15:56 -m: Amersfoortseweg https://maps.app.goo.gl/59dJSSLy7PAhd6h29

12-06-2024 15:56 -m: Oude Amersfoortseweg https://maps.app.goo.gl/TpbWopMCRJ3wQoAQ9

12-06-2024 15:56-• Dit zijn de locaties.

13-06-2024 10:01 -•: Nog een opmerking van de vormgever: ik heb de 'golf' links geplaatst

zodat je de rotonde bij de Vmnweg nog ziet.

13-06-2024 19:37 https://www.gld.nl/nieuws/8162284/marjolein-faber-wordt-

minister-van-asiel-en-migratie

13-06-2024 19:51-•Rondom de locaties zijn we enigszins selectief in wie we wel of niet

benaderen in de directe omgeving. Is het zinvol om hier een consistente lijn voor te bepalen?

13-06-2024 19:57

13-06-2024 19:59 -

Hoevelaken. Morgen zullen

: In college

en ik proberen in contact te komen met de eigenaar.

morgen nog even goed naar te kijken

k gehad over een mogelijk 3e locatie in

Highlight



14-06-2024 17:45 -m•ingelicht mbt derde locatie Hoevelaken

14-06-2024 17:46-• Er zal een brief worden opgesteld voor omwonende van alle locaties die we

dan kunnen inlichten

14-06-2024 17:46-• Daarnaast een brief voor ouders van de derde locatie

17-06-2024 09:20-• Brief omwonenden wel langs • mbt de locaties

17-06-2024 09:32 -•Ik heb nog wat aanpassingen op de tekst. Ik zou iets meer over de

locaties zeggen om zorgen weg te nemen. Nu is het erg algemeen

17-06-2024 09:33-• Eens, ik zou iets meer benadrukken dat her echt locaties zijn voor het

gesprek. (Dat staat er al) maar moet wel duidelijk zijn dat het niet 1 van deze drie gaan worden. Lijkt nu nog

wat te open
	

17-06-2024 09:35••doe jij suggesties voor de tekstaanpassing? En de omschrijving

van de locaties had ik ook niet

17-06-2024 09:56 -•PROEF 1• kind, hoevelaken nwe locatie.pdf (bestand bijgevoegd)

PROEF 1•kind, hoevelaken nwe locatie

17-06-2024 09:59-•@ •: Zou je locatie Nijkerkerveen voor alle zekerheid nog willen

checken bij eigenaren? Staan de grenzen goed aangegeven?

19-06-2024 11:12-MDat is ook zo. En het is ook goed dat dit nu los komt, op een

moment dat het nog niet over een bepaalde locatie gaat.

20-06-2024 14:46_eldeen vroeg naar Van Lodenstein College en

dat dat nog niet beschikbaar is per 1 juli 2025. Waarom we hier niet duidelijker over communiceren, er staat

'op termijn' maar dat vond hij niet duidelijk genoeg. Ik heb aangegeven dat we hier wellicht voor de

duidelijkheid inderdaad beter een jaartal bij hadden moeten zetten. Graag straks even overleg of we hier

nog iets mee moeten!

21-06-2024 13:27 - _____

over-komst-asielzoekers-video/

: https://nijkerk.nieuws.nl/nieuws/202093,

21-06-2024 17:13_Nog even een laatste update voor ik mijn laptop dichtklap voor

twee weken.

Ik heb ook nog vragen van het AD beantwoord.

Het nieuwsbericht is klaar, en we maken er nu ook een persbericht van. Om wel iets te doen aan het

uitleggen van dat het niet alleen gaat om de drie locaties, maar dat de zoektocht nog openligt. Het

nieuwsbericht komt nu op de site en het persbericht gaat straks ook nog uit. Ik sta hier nog op als

contactpersoon. Als er vanavond nog pers belt, dan handel ik het af, in het weekend staat Mpok

standby,Voorde weken dat ik er niet ben moeten•/ nog even afspraken maken over wie dat

oppakt .Mervangt mij, maar het is voor mij wel even de vraag of ze vanuit haar positie ook persvragen

kan behandelen en afstemmen met de bestuurders.

Artikel gemeentepagina voor woensdag moet nog worden aangevuld op basis van het bericht dat nu net uit

is gegaan, want hier zeggen we niets over de drie locaties.

21-06-2024 17:13 -•240621 PB Veel reacties op de zoektocht van de gemeente Nijkerk

naar opvangplekken voor asielzoekers-l.docx (bestand bijgevoegd)

240621 PB Veel reacties op de zoektocht van de gemeente Nijkerk naar opvangplekken voor

asielzoekers. docx

25-06-2024 14:49-•= Heeft iemand een aantal vragenlijsten aanmgestuurd?

26-06-2024 13:34 -•:mwil jij mmen• nog even tijdelijk

toevoegen aan deze groep. Dat is handig voor de komende dagen.

13:42 -•heefti
toegevoegd

26-06-2024 16:27-• Is een van onze woordvoerders ook bij de online bijeenkomst

aanwezig? 1-7 van 1700-2030 uur in Amersfoort?



26-06-2024 18:56 Ik heb inmiddels zowel mals •gesproken. Fysieke aanwezigheid

gaat as maandag niet lukken. De inschatting is ook dat bij een online bijeenkomst woordvoering niet zo voor

de hand ligt. • kan wel online aansluiten en meeluisteren en dan zonodig ondersteunen. Graag dan ook

Btijdelijk toevoegen aan deze groep.

26-06-2024 21:46-• https://www.nijkerkerveen.org/nijkerkerveners-gaan-donderdag-bij-ingang-

stadhuis-nijkerk-

protesteren/?fbclid=lwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2oYO20vqXLIgW2M7CRFLX8iRK7m_r56EyFi_JbslwjtTHPzDW

pjfyCEF4_aem_Cm86Kak6mP5-XsgSOR2NfA&sfnsn=wa

26-06-2024 21:46 https://www.facebook.com/share/ynSdJ4oFZalZF8za/

26-06-2024 21:47-•Dank voor het delen.

26-06-2024 21:49-•U hebt dit bericht verwijderd

26-06-2024 21:50-•Graag zakelijk blijven in deze app.

26-06-2024 21:59 -•https://www.nijkerkerveen.org/nijkerkerveen-massaal-op-de-been-tegen-

opvang-asielzoekers/?fbclid=lwZXhObgNhZWOCMTEAARlhGGSBbmaylllVz-

nkY_WrX9a5YBan4c0VWrOYb8GWd_03iTzudaMjW2Uk_aem_Yil51peKNY4oBb5P65xXCQ

27-06-2024 08:05 -•: https://vrmg.nl/bewonersbijeenkomst-nijkerveen-laat-je-massaal-horen-

tegen-komst-azc-?fbclid=lwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0ZM8gpxSMjbF-W3xl\/lnrUhR0lmWawu3p-

PYlLFI91wVBeOC47i-5TmGZJA_aem_lKIPxbWYRoM5V5zAOIwkiA&sfnsn=wa

27-06-2024 08:20 -•https://nijkerk.nieuws.nl/nieuws/202369/gemeente-staat-met-100-tegen-0-

achter/

27-06-2024 23:42 -•https://nijkerk.nieuws.nl/nieuws/202429/gemeente-legt-aan-fvd-nog-maar-

eens-uit-hoe-proces-naar-keuze-van-azc-plek-gemaakt-wordt/

27-06-2024 23:42 -•https://www.ad.nl/nijkerk/nijkerk-weer-in-rep-en-roer-over-mogelijke-azc-

Iocaties-dit-is-gewoon-weer-helemaal-knudde'“a86b43ab/

27-06-2024 23:47-• https://www.nijkerkerveen.org/column-relatief-weinig-animo-voor-

informatieavond-asielzoekers-in-de-

schakel/?fbclid=lwZXh0bgNhZW0CMTEAAR134e4g5P4rAgyT5TlryryPADYlRdLqbTC5OB3zs7cdYMpPYVSK_Gw

3DQQ_aem_M2D57t80XgjPIJFdGIHrMg

28-06-2024 07:58 Bttps://nijkerk. nieuws, nl/nieuws/202419/eerste-inloopbijeenkomst-
over-komst-azc-erg-rustig-verlopen/

28-06-2024 08:01 -Dhttps://nijkerk.nieuws.nl/nieuws/202379/gemeenteraad-vindt-zichzelf-

helder-er-zijn-geen-voorkeurslocaties-videos/
28-06-2024 12:39 -•:Op alle locaties waar de papieren vragenlijst lag, zijn de oude vervangen

voor nieuwe met de juiste kaarties erop. Ook de krantjes hierbij gelegd

28-06-202412:40
12:4G

29-06-2024 08:42Bhttps://www.stadnijkerk.nl/lokaal/politiek/104524*
I ■geen-sprake-van-voorkeurslocaties#closemodal

29-06-2024 10:15-• Bericht is opgepakt door de lokale bladen. Maar hij staat niet op onze eigen

Facebook

29-06-2024 10:24 Wat bedoel je met onze eigen FB? We delen vermoedelijk geen

berichten van de lokale media

29-06-2024 10:30-• Nee ons eigen bericht staat niet op de Facebook pagina, of doen we dat

nooit?

29-06-2024 10:42 -m •20240629-WA0003.jpg (bestand bijgevoegd)

AD Amersfoort 29/6/2024

01-07-2024 20:50 -m

https://nijkerk. nieuws. nl/nieuws/202583/?fbclid=lwZXhObgNhZWOCMTEAAROk_EOHwpjvvOwlEOtEOsTfWyq

KVFJSNLzZBpMTKFkx-_Aa0wCNt582Kzc_aem_4RULVrPxs2Gy5H3ha0xY8Q



02-07-2024 23:54 -Mhttps://nijkerk.nieuws.nl/nieuws/202642/mogelijke-komst-azc-in-nijkerk-

maakt-heel-wat-los-video/ _
04-07-2024 11:19 _Goedemorgen, heb_gesproken. Heb gemeld dat

•geen interview wil. Argumentatie die ik heb gegeven: dat de•zich vooraleerst richt op

lokale proces. En dat dit zorgvuldige proces niet gehinderd moet worden door landelijke thema's / een

gesprek over een minister. Wel uitgenodigd om ons participatieproces te volgen.

08-07-2024 21:59-•https://veluwefm.nl/actiegroep-geen-azc-nijkerkerveen-distantieert-

zich-van-personen-die-raadsleden-intimideren/

09-07-2024 14:53 Morgen zal de NOS aanwezig zijn bij de inloopavond in Hoevelaken

van 16-20 uur._komt naar De Stuw om hen te woord te staan om 16 uur, ik bereid het met

hem voor en zal dit ter plekke ook begeleiden. • enM zijn de hele bijeenkomst aanwezig als

vertegenwoordiging van het college.• is er alleen om de NOS te woord te staan, de NOS heeft ook

specifiek verzocht om de• •
10-07-2024 08:21

over de huisvestin

: Goedemorgen, en zijn akkoord met de concept RIB

statushouders. Ik heb hem net aan het college gestuurd voor akkoord. C

moet hierover nog communicatie plaatsvinden met het hotel en met het COA? @M/L ik weet niet bij

welke zaak deze hoort en of ik toegang heb tot deze zaak? Kan een van jullie de brief in Djuma zetten en het

zaaknummer invullen, of mij toevoegen aan de zaak?

10-07-2024 08:22_Ik vind het niet nodig om hier een persbericht over uit te doen, de

brief is voldoende. Wel moet er een berichtje komen voor op de website, dat maak ik nog wel ergens

vandaag.

10-07-2024 08:22-• Ik heb contact met coa en het hotel

10-07-2024 08:33 -m-Nijkerk: Ik zal hem zo in Djuma zetten. Stuur je hem door?

10-07-2024 08:39 Top, dank je! Ik moet nu in de auto, ik zet hem aan je door als ik in

Nijkerk ben! _

10-07-2024 10:54_•vraagt nog om de Q&A, dat hebben we inderdaad gisteren

toegezegd, kan iemand de meest recente versie van de Q&A aan•en • sturen?

10-07-2024 11:10 -•doe ik 0 _
10-07-2024 14:20-m-Nijkerk: Goed contact gehad met•Die gaat samen

metmen stappenplan maken voor hoe we moeten omgaan met de WOO. De criteria, welke

gegevens wel/niet leveren en wat weggelakt moet worden aan bepaalde gegevens die niet voldoen aan de

AVG. —
15:01•

10-07-2024 21:43 -m https://nos.nl/artikel/2528359-ter-apel-afwachtend-na-bezoek-minister-

faber-eerst-maar-zien-wat-er-komt

11-07-2024 15:50-•Nijkerk: Zie mijn mail over WOO-verzoeken van zojuist. Niet iedereen

hoeft dezelfde informatie uit deze app door te sturen. Zou fijn zijn als 1 iemand dit kan oppakken. Wie kan

dit uiterlijk woensdag om 12 uur aanleveren?

11-07-2024 16:47 -mNieuwe rol asielminister PVV blijkt wennen voor dorpsgenoten -

https://nos.nI/l/2528484

https://www.nijkerkerveen.org/hoevelakense-tegenstanders-azc-door-politieke-partij-uitgemaakt-voor-

racist/ https://www.nijkerkerveen.org/hoevelakense-tegenstanders-azc-door-politieke-partij-uitgemaakt-

voor-

racist/?fbclid=lwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3NodizFkcgAfPeqXlcSrQzgl6KR2uATGzmfejcM7a3jhsgiEX8QdR0YM

Y_aem_tzGaRrmPacK-8_3Xpi-i9w

12-07-2024 08:44-•Nijkerk: Eerste 2 mensen hebben een brief over uitstel gekregen

voor hun WOO-verzoek

12-07-2024 08:45 -•Nijkerk: Gisteren ook een telefoongesprek gehad met de •

•Gesprek verliep heel prettig. Hij waardeerde het persoonlijke contact dat werd gelegd.



12-07-2024 08:46 - - Nijkerk: Deze ochtend gaan de overige WOO-vragen

oppakken en mails aan jullie voor uitzetten.

12-07-2024 08:46 -

12-07-2024 09:05 -

12-07-2024 09:11-

15-07-2024 22:13-

- Nijkerk:

: https://www.metronieuws.nl/in-het-

ondersteunt in dit dossier

nieuws/binnenland/2024/07/grootschalige-opvang-asielzoeker-achterhoekse-

gemeenten/?utm_source=inline_lees_ook


